
 

Referat af: Lis Jakobsen 

    Rødovre d. 08 10 2024 

 

Referat af Bestyrelsesmøde … 

Til stede:  Birger Madsen, Flemming Nielsen, John Johnson, Johan Knudsen, Børge Nielsen og 
Lis Jakobsen  

Afbud:  Jens Spelmann 

 

1: Godkendelse af Referat fra Mødet d. 30 05 2024 

 Referatet godkendes 

 

2: Korrespondancer:  

 Johan:  

Johan har sendt mail til cyklistforbundet Kbh`s afd. mhp. racercyklister på Amager 
Fælled. Kbh`s afdeling har videresendt mailen til Landsformand, Jens Peter Hansen. 
Jens Peter Hansen sender mailen til Tårnby kommune, der forklarer at problemet er 
svært at løse pga. et partnerskab (jeg ved ikke, hvilket partnerskab) 

 Johan har kommenteret Cyklistforbundets kampagne om hastighedsnedsættelse hos 
bilister. Johan påpegede at cyklister også skulle udvise større hensyn i trafikken. 

 Svar fra cyklistforbundet var: En kampagne er mest virkningsfuld, hvis der kun 
omtales en problemstilling. (svar fra Jane Kofoed) … 

 Johan har henvendt sig til RK, teknisk forvaltning ang. div. cykelrefleksioner.  Mailen 
var stilet til den nye tekniske direktør, Christine Skaarup. Efterfølgende svar fra 
sekretær er, at man vil vende tilbage med et par datoer. 

 Lis: 

 3/6 indmeldes Kaj 

 3/6 mail fra Flemming, at der ikke er lys på værkstedet. 4/6 mail til Flemming, at Jens 
Peter har været på værkstedet og konstateret at problemet ligger i skolens kælder og 
har orienteret Lars Grønning om manglende strøm.11/6 er der endnu ikke kommet 
lys og jeg orienterer Dorthe om problemet. Følgende dag oplyser Lars Grønning 
Dorthe, at der er bestilt elektriker. Lyset ordnes. 

 6/6 vi modtager tilmeldingsbekræftigelse til Rødovredagen. 
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 6/6. Inge Hertzum bliver orienteret om, at vi ikke kan hjælpe d. 27. juni 

 12/6 aftale med Hanne Østergaard om afhentning af diverse til børnecykeltuerne og 
lign. 

 21/6 mail fra Rødovre kommune om et online infomøde for fællesskaber og 
foreninger 

 30/6 Der sendes afbud om deltagelse i sjov lørdag d. 21/9 2024 

 16/7: mail fra Kenneth ang. deltagelse i cykellegekorps. Bestyrelsen beslutter, at det 
ikke er noget vi kan deltage i på nuværende tidspunkt. 

8/8: der udsendes nyhedsbrev 

10/8 mail fra Henning: Der er udsendt forskellige mødetider til frokostturen ”ud i det 
blå”. Vi må stramme op. 

16/8 mail fra Anders Juhl Goldschmidt: Vil vi være behjælpelig med en cykeltur på 
klimehandledagen i kommunen d. 24/4 2025 af 1 times varighed. Vi siger god for 
forespørgselen. 

19/8 mail fra Dorthe Larsen at der er tid for ansøgning om tilskud. 

23/8 mail fra Kirsten, forholdsvis nyt medlem skriver hun. Kirsten vil gerne være en 
del af lokalforeningen. 

3: Økonomi: 

 Afdelingens økonomi er god. 

4: Udvalg: 

 Trafikudvalg: Afventer svar om møde fra teknisk forvaltning 

 Lokaleudvalg: Hanne har malet toiletgulvet. 

Katalogudvalg: Flemming har 20 overskydende kataloger, som han tager med til 
Rødovredagen. 

5: Eventuelt: 

 Rengøring: Lørdag d. 2/11 kl. 10 

Turplanlægningsmøde: 21/11 kl. 19. Tilmelding til Flemming.… 

6: Næste møde: 

 Næste bestyrelsesmøde: torsdag d. 24 10 2024 kl. 19. 

 Johan tager brød og mælk med. 


